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PROTOKÓŁ 
z przebiegu XLIX Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze 

(KADENCJA VI) 
z dnia 8 kwietnia 2014 roku 

w siedzibie Rady Dzielnicy XIII Podgórze, ul. Rynek Podgórski 1 
 
 
 Czterdziestą dziewiątą Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze 8 kwietnia 2014 roku, o godz. 1805otworzył 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze – Pan Zygmunt Włodarczyk, po stwierdzeniu quorum. 
W sesji uczestniczyło 19 radnych -  lista obecności (załącznik nr 1). Prowadzący obrady przywitał przybyłą na 
Sesję przedstawicielkę Fundacji Instytutu Myśli Obywatelskiej im. Stańczyka z siedzibą w Krakowie. 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad i głosowanie nad wnioskami o przyjęcie/wycofanie do/z 
porządku obrad projektów uchwał. 
 
 Przewodniczący obradom przedstawił projekt porządku obrad.   
 Rozpoczęło się głosowanie nad wnioskami o przyjęcie do porządku obrad projektów uchwał,  
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XIII Podgórze oraz projektów 
uchwał zgłoszonych w trybie nagłym: 
 
1. Przystąpiono do głosowania wniosków o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektów uchwał  
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XIII Podgórze: 
- druk nr 1, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 2, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
 
2. Przystąpiono do głosowania wniosków o wprowadzenie w trybie nagłym do porządku obrad sesji projektów 
uchwał: 
- druk nr 3, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 4, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 5, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 6, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 
- druk nr 7, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 8, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 
- druk nr 9, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
 
 Przewodniczący obradom stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z projektami uchwał wprowadzonymi 
do niego w trybie nagłym został przyjęty i stanowi porządek obrad XLIX Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze 
(załącznik nr 2). 

  
2.  Przyjęcie protokołu z obrad XLVI Sesji, która miała miejsce 14 stycznia 2014 roku w siedzibie Rady 
Dzielnicy XIII Podgórze. 
 
 Przystąpiono do przyjęcia protokołu z XLVI Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze z dnia 14 stycznia 2014 
roku.  
 W wyniku w/w głosowania głosów „za” było - 14, „przeciw” – 0 „wstrzymujących się od głosowania” – 1. 
 
3.  Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII Sesji, która miała mie jsce 11 marca 2014 roku w siedzibie Rady 
Dzielnicy XIII Podgórze. 
 
 Przystąpiono do przyjęcia protokołu z XLVIII Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze z dnia 11 marca 2014 
roku.  
 W wyniku w/w głosowania głosów „za” było - 13, „przeciw” – 0 „wstrzymujących się od głosowania” – 0. 
 
4. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie wniosku do Prezydenta 
 Miasta Krakowa o nazwanie części Bulwaru Podolskiego nazwą Bulwaru Lotników Alianckich. 
  



  Prowadzący obrady oddał głos Pani Barbarze Orłowskiej, która zaprezentowała druk nr 1. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, 
„przeciw” – 0,„wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/536/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o nazwanie części Bulwaru 
Podolskiego nazwą Bulwaru Lotników Alianckich  (załącznik nr 3). 
 
5. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie zapisów w regulaminie 
 korzystania z Zalewu Bagry. 
 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 2. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Zygmunt Włodarczyk, Pan Adam Wrona, Pani Barbara Orłowska, Pani Anna 
Siwek, Pan Jacek Młynarz, Pan Bolesław Markiewicz, Pan Jacek Bednarz oraz Pan Janusz Rybiałek. 
  Wpłynęły 2 poprawki. 
  Poprawka nr 1 zgłoszona przez Zarząd. 
  Poprawka nr 2 zgłoszona przez Pana Jacka Młynarza. 
  W wyniku głosowania nad poprawką nr 1 głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 3. 
  W wyniku głosowania nad poprawką nr 2 głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 2. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały wraz z przyjętymi poprawkami, w wyniku, 
którego: głosów „za” było 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 2. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/537/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie  zapisów w regulaminie korzystania z Zalewu Bagry (załącznik nr 4). 
 
6. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie zmian w planie rzeczowo – finansowym Rady 
 Dzielnicy XIII Podgórze na 2014 rok. 
 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 3. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Jacek Młynarz oraz Pan Zygmunt Włodarczyk. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/538/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie  zmian w planie rzeczowo – finansowym Rady Dzielnicy XIII Podgórze na 
2014 rok (załącznik nr 5). 
 
7. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy XIII 
 Podgórze. 
 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 4. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, 
„przeciw” – 0,„wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/539/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy XIII  Podgórze (załącznik nr 6). 
 
8. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy XIII 
 Podgórze. 
 
 Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 5. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, 
„przeciw” – 0,„wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/540/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy XIII  Podgórze (załącznik nr 7).  
 
Prowadzący obrady ogłosił kilkuminutową przerwę.  
Po przerwie: 
 



9. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie przyjęcia sprawozdań Zarządu Rady 
 Dzielnicy z działalności merytorycznej oraz realizacji planu finansowego wydatków Dzielnicy XIII 
 Podgórze za rok 2013. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Panu Jackowi Młynarzowi, który zaprezentował druk nr 6. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Zygmunt Włodarczyk, Pan Jacek Młynarz, Pani Bogusława Jarema, Pani 
Elżbieta Chytkowska, Pan Jacek Bednarz oraz Pani Iwona Praczyńska.  
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/541/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie przyjęcia sprawozdań Zarządu Rady  Dzielnicy z działalności merytorycznej 
oraz realizacji planu finansowego wydatków Dzielnicy XIII  Podgórze za rok 2013 (załącznik nr 8). 
 
10. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Mieszkaniowej i Społecznej w sprawie ponownego zawarcia 
 umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem-znak: ML-02.1723.41.2014.UW. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Marzenie Smęder, która zaprezentowała druk nr 7. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 19, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/542/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres 
zgodnie z pismem-znak: ML-02.1723.41.2014.UW (załącznik nr 9). 
 
 11. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie uwag do projektu nowego Studium 
 uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa. 
 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 8. 
  W dyskusji głos zabrali: Pani Barbara Orłowska, Pan Zygmunt Włodarczyk, Pan Jacek Młynarz, Pan 
Wiesław Nowak, Pan Jacek Bednarz oraz Pan Tadeusz Styrski. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/543/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie uwag do projektu nowego Studium  uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa (załącznik nr 10). 
 

 12. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Planowania Przestrzennego w sprawie opinii dla   
  zamierzenia inwestycyjnego na części działki 370/2 przy ul. Rydlówka w Krakowie. 
 
   Prowadzący obrady oddał głos Panu Tadeuszowi Styrskiemu, który zaprezentował druk nr 9. 

  W dyskusji głos zabrali: Pan Tomasz Kołomyjski, Pan Zygmunt Włodarczyk oraz Pan Tadeusz Styrski. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 17, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 2. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/544/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie opinii dla  zamierzenia inwestycyjnego na części działki 370/2 przy  
ul. Rydlówka w Krakowie (załącznik nr 11). 
   
13. Głosowanie nad wnioskami o przyjęcie do porządku obrad projektów uchwał, które wpłynęły do 
Przewodniczącego po podjęciu Uchwały nr XLIX/544/2014. 
 
W trybie nagłym do Prowadzącego obrady wpłynęły:  
- druk nr 10 - Projekt Uchwały Komisji Planowania Przestrzennego w sprawie rezygnacji z funkcji 
 Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego Dzielnicy XIII Podgórze,  
- druk nr 11 - Projekt Uchwały Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego w sprawie rezygnacji z funkcji 
Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego Dzielnicy XIII Podgórze, 
- druk nr 12 -  Projekt Uchwały Komisji Planowania Przestrzennego w sprawie wyboru  Przewodniczącego 
Komisji Planowania Przestrzennego Rady Dzielnicy XIII Podgórze. 
 Przystąpiono do głosowania wniosków o wprowadzenie w trybie nagłym do porządku obrad sesji projektów 
uchwał: 
- druk nr 10, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 5. 



- druk nr 11, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 3. 
- druk nr 12, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 
 
13. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Planowania Przestrzennego w sprawie rezygnacji z funkcji 
 Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego Dzielnicy XIII Podgórze. 
 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 10. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 8, 
„przeciw” – 3, „wstrzymujących się” – 7. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/545/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego 
Dzielnicy XIII Podgórze (załącznik nr 12). 
 

 14. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego w sprawie rezygnacji z funkcji 
  Wiceprzewodniczącego doraźnej Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego Dzielnicy XIII Podgórze. 

 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 11. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 13, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 6. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/546/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego 
Dzielnicy XIII Podgórze (załącznik nr 13). 
 
15. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Planowania Przestrzennego w sprawie wyboru  
 Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego Rady Dzielnicy XIII Podgórze. 
 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 12. 
  W dyskusji nikt  nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 18, 
„przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 1. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIX/547/2014 z dnia 
8 kwietnia 2014 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego Rady Dzielnicy 
XIII Podgórze (załącznik nr 14). 
 
13. Oświadczenia i Komunikaty. Wolne wnioski. 
 
 W związku z wyznaczeniem kolejnej Sesji na 23 kwietnia 2014 roku Pan Adam Wrona, Pan Tadeusz Styrski, 
Pan Jacek Bednarz, Pani Barbara Orłowska, Pan Wiesław Nowak oraz Pan Zygmunt Włodarczyk zabrali głos  
w sprawie procedowania na następnej Sesji uwag do projektu Studium. Pan Adam Wrona wyznaczył termin 
Komisji Planowania Przestrzennego na 15 kwietnia o godz. 15. Pan Tadeusz Styrski zobowiązał się przygotować 
dla wszystkich Radnych materiały dot. Studium, które przez biuro zostaną do wszystkich rozesłane drogą  
e-mailową. Ewentualne uwagi Radni przesyłać będą do biura, a pracownik biura przekaże je na posiedzenie 
Komisji Planowania Przestrzennego.   
 Następnie Pan Zygmunt Włodarczyk przekazał radnym nowe Statuty oraz kserokopie materiałów ze 
szkolenia dot. nowych Statutów, które będą obowiązywały Rady Dzielnic od 11 kwietnia. Pan Zygmunt 
Włodarczyk po krótce przekazał zebranym informacje dotyczące zmian w przepisach, zapoznał Radnych  
z treścią upoważnienia dla Wiceprzewodniczącej – Pani Aureli Czerwińskiej – Pacury oraz poprosił Radnych  
o zapoznanie się treścią nowych Statutów. Pan Zygmunt Włodarczyk poprosił również zebranych o wyplenienie 
oświadczeń dot. sposobu przekazywania materiałów na Sesje, a także przypomniał Radnym o przekazywaniu 
protokołów z posiedzeń Komisji w terminie do 3 dni po odbytym spotkaniu.  
 Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował o ogłoszonych przez ZIKiT przetargach dot. zadań na terenie 
Dzielnicy XIII. Następnie zaprosił Radnych na spotkanie dot. przebudowy Rynku Podgórskiego – 10.04.2014r. 
Później Pan Zygmunt Włodarczyk poprosił o sprostowanie zamieszczonych przez Pana Tadeusza Styrskiego na 
Facebooku informacji mówiących o tym, że na stanie Rady Dzielnicy znajduję się wjazdówka upoważniająca do 
darmowego parkowania w strefie płatnego parkowania. Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował Pana Tadeusza 
Styrskiego, iż wjazdówka, którą posiada wydana została przez Wydział Obsługi Urzędu UMK na konkretny 
samochód (posiada pisany nr rejestracyjny). Takie wjazdówki posiadają wszyscy Przewodniczący Rad Dzielnic  
i upoważniają one jedynie do wjazdu w strefę B na ul. Poselską, a nie do darmowego parkowania. Następnie Pan 



Zygmunt Włodarczyk złożył zebranym świąteczne życzenia oraz zaprosił radnych do udziału w corocznym 
święcie Rękawki – 22.04.2014r.  
 Pan Jacek Bednarz zapytał o realizację zadań z zakresu remontu dróg i chodników oraz ostateczne kwoty, 
czy Zarząd posiada jakieś informacje o planowanych zadaniach przy Bagrach oraz o realizację zadań z zakresu 
zieleni i oświetlenia. Pan Zygmunt Włodarczyk obiecał, że na następnej Sesji przekaże informacje dot. zadań 
powierzonych. Następnie Pan Jacek Bednarz zabrał głos w sprawie artykułu dot. ciągu pieszo – rowerowego, 
prosząc o sprostowanie kosztów realizacji tego zadania.  
  Pan Jacek Młynarz poinformował, że w sobotę 04.04.2014r. brał udział w szkoleniu dot. budżetu 
partycypacyjnego oraz po krótce zwrócił uwagę na sposób weryfikacji i głosowania.  
  Pan Tadeusz Styrski odniósł się do wypowiedzi Pana Zygmunta Włodarczyka dot. wjazdówki, którą posiada 
Pan Zygmunt Włodarczyk. Pomiędzy Radnymi wywiązała się krótka dyskusja. Następnie Pan Tadeusz Styrski 
zapytał czy ZIKiT odpowiedział na wystosowane przez Radę pismo dot. inwestycji na terenie Dzielnicy. Pan 
Zygmunt Włodarczyk odpowiedział, ze odpowiedź ZIKiT-u nie wpłynęła do Rady. Następnie Pan Tadeusz 
Styrski zabrał glos w sprawie zmian w organizacji ruchu. 
  Pan Jacek Bednarz wypowiedział się na temat odbytej pod koniec marca w siedzibie Rady debaty 
organizowanej przez OC UMK dot. bezpieczeństwa, na której pojawiło się jedynie 3 radnych.  
  Pani Bogusława Jarema poinformowała, że wraz z Panią Aurelia Czerwińską – Pacurą na Komisji Edukacji 
RMK gdzie omawiane było promowanie wysłania 6 latków do szkoły.  
  Następnie Pan Zygmunt Włodarczyk przypomniał, że 16.04.2014 r. w Sali Maryewskiego – ul. Rynek 
Podgórski 1 odbędą się konsultacje społeczne organizowane przez ZIKiT w sprawie przebudowy Rynku 
Podgórskiego.  
  Pani Barbara Orłowska nawiązując do artykułu w Głosie Podgórza dot. ogródków działkowych zwróciła 
uwagę na zaśmiecone tereny zielone przy ogródkach działkowych. Pani Marzena Smęder zabrała głos w sprawie 
śmieci produkowanych przez działkowiczów. Pan Jacek Bednarz także zabrał głos w sprawie wyrzucanych 
śmieci w pobliżu ogródków działkowych.  
  
14. Zamknięcie obrad.  
 
 Prowadzący obrady zwołał L Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze na dzień 23 kwietnia 2014 roku o godz. 
1730 oraz zamknął XLIX Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze w VI kadencji 2011-2015 o godz. 2135.  
 
 
 
 
Protokolant: 
 
Barbara Sikora 
 

                       Przewodniczący  
Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze  
 
                Zygmunt Włodarczyk 

  
 
 
 
 
 
 


